

# 杭州叉车电瓶24V3PZS345,24345Ah杭州叉车CDD16-SC1蓄电池组

产品名称	杭州叉车电瓶24V3PZS345,24345Ah杭州叉车CDD16-SC1蓄电池组
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	6417.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:CDD16-SC1 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

## 产品详情

杭州叉车CDD16-SC1是是一款3吨电瓶叉车，专门针对大件货物装卸而设计，配套蓄电池为24V230Ah，型号是24V3PZS345,又12只单体串联，采用国外进口技术板栅设计)叉车蓄电池在新电池使用前，应该完全地充满电，需要循环充放电多次以达至容量，在这段期间，叉车蓄电池容量暂时未达到状态，叉车蓄电池接线应该是完整无缺，并且要与蓄电池接线头紧紧联系。林德叉车蓄电池应用的时候或充电期间，透气锁盖（蓄电池盖）应该是正确地安装和锁紧。叉车蓄电池应时常存放在干净，没有尘埃及腐蚀的地方。科朗叉车蓄电池组如需要加注电解液，应该充电之后进行。如电解液水平充电之前已低于隔板，必须加进电解液大约1/8 ” 高过隔板方可充电。

Hangzhou Forklift CDD16-SC1 is a 3 ton battery forklift, specially designed for the handling of bulky goods, the supporting battery is 24V230Ah, the model is 24V3PZS345, and 12 units are connected in series, using imported technology grid design) Forklift battery in Before using the new battery, it should be fully charged, and it needs to be charged and discharged several times to reach the maximum capacity. During this period, the capacity of the forklift battery has not reached the best condition temporarily. The forklift battery wiring should be intact and must be connected to the battery. Connect the wiring head tightly. When Linde forklift battery is used or during charging, the breathable lock cover (battery cover) should be installed and locked correctly. Forklift batteries should always be stored in a clean, dust-free place. If the battery pack of Crown forklift truck needs to be filled with electrolyte, it should be done after charging. If the electrolyte level is lower than the separator before charging, you must add the electrolyte about 1/8" higher than the separator before charging.